
Skolebestyrelsesmøde 22. august 2022 kl.17-20,  
Mødet foregår på Knudsøskolen  

kl. 17 får vi lidt at spise.  
 
Deltagere: elevrådsrepræsentanter (er ikke valgt endnu), Diana, Bjarke Karin, Kasper, Susanne 
P., Krishna, Mikkel, Mathias, Susanne R., Peter og Jette 
 
Afbud: 

1. Godkendelse af dagsorden samt skribent til kort nyt  
 

 

2. Konstituering. Skolebestyrelsen skal have en formand og en næstformand.  
 
Bjarke er nuværende formand. Bjarke ønsker ikke at genopstille. Formand og næsteforman skal 
vælges blandt de forældrevalgte dvs. Krishna, Mikkel, Susanne og Kasper. 
Fra styrelsesvedtægten vedhæftet denne dagsorden: 

§ 5.  
På skolebestyrelsens første møde vælger medlemmerne en af forældrerepræsentanterne som 

formand ved bundet flertalsvalg. 

Alle medlemmer har stemmeret og deltager i formandsvalget. 

Valget foregår på følgende måde: Den kandidat er valgt, som opnår stemmer fra et flertal af de 

tilstedeværende medlemmer. Opnås et sådant flertal ikke ved 1. afstemning, foretages en ny 

afstemning. Ved 2. afstemning er en kandidat valgt, hvis den pågældende opnår stemmer fra et 

flertal af de tilstedeværende medlemmer, eller hvis der kun afgives stemmer på den pågældende. 

Bringer 2. afstemning heller ikke nogen afgørelse, foretages bundet valg mellem de to, der ved 2. 

afstemning har fået flest stemmer, således at det ved stemmelighed afgøres ved lodtrækning, 

hvilke to der ved det bundne valg (3. afstemning) skal stemmes på. Står stemmerne lige ved 3. 

afstemning, træffes afgørelsen ved lodtrækning mellem de to, der deltog i 3. afstemning. 

Kasper er valgt som formand, Krishna er valgt som næstformand 

 

 

3. Orientering fra skole og børnehave (15 min) 

 Nye kollegaer orientering om opstart 

 Skyen genstartes 

 Skolens fødselsdag den 30. august 

 Ukrainsk modtageklasse og SFO, status 

 Knudsø Børnehus status 

 Hulens sommerfest 
 

 

4. Elevrådet (10 min) 
 

 

5. Endelig godkendelse af forretningsorden ( 5 min) 
Godkendt 



 

 
 
 
 

6. Sammensætning af skolebestyrelsen med ny vuggestue og på sigt to børnehaver ( 20 min) 
 

Skolebestyrelsen er lige nu sammensat således, at der vælges fem forældre uden hensyn til om der er 
forældre til skole- eller børnehavebørn. Skolebestyrelsen skal drøfte om det forsat skal være således, 
eller der i styrelsesvedtægten skal indskrives hvor mange forældre/personaler og fra hvilken afdeling de 
skal vælges. Vi kan lade os inspirere af pgf 1 i styrelsesvedtægten. 
 
4 skole, 1 hule, 1 børnehus, 1 medarbejder repræsentant fra 0-6 års, 2 fra skole 
 

 

7. Årshjul (20 min)  
Vedtagelse af mødedatoerne 
 
Årshjul vedtaget og mødedatoer aftalt. 
 

 

 

8. Forældremøder efteråret 2022 ( 20 min) 
Hvem deltager i hvilke klasser? 

0.a + 0.b 8.september kl. 16.30 Bjarke og Mathias 

1.a+1.b  29. september kl.16.30 Mikkel 

2.a 5. september kl. 17 Krishna 

3.a 1. september kl 16 Bjarke 

4.a Er afholdt Susanne 

5.a 15.september kl. 16.30 Mathias 

6. a 19.september kl. 16.30 Kasper 

 
Hvad skal skolebestyrelsen fortælle om?  Fx årshjulet – kortere skoledag, musikværkstedet eller? 
(ca. 10 min) 

 

9. Overgang og opstart (20 min) 
Hvad fungerer og hvad kan vi med fordel udvikle på i en tryg og god overgang fra børnehaver til 
skole og fra Knudsø til Mølleskolen? Vi drøfter erfaringer og oplevelser fra bestyrelsens 
perspektiv. 
 
Opstart i 0.klasse. Godt med opstartsmøde. Også selvom man er nuværende forældre på skolen. 
Sfo virkede kaotisk for nye børn og forældre.  
 
Vi er privilegerede i forhold til overgang fra Hulen til skolen. 
 
Overgang fra Knudsø skolen til Mølleskolen kan være svært. Forberedelserne op til er gode.  
Der er større fokus på den gode overgang imellem de forskellige institutioner. 
 
På som punkt til andet møde 



 
 

 

 

10. Møde med personalet (20 min) 
Vi startede sidste år et tiltag, hvor bestyrelse og personale mødtes. Første gang var en uformel 
snak, men evalueringen var, at det var godt at mødes, men at der var behov for et emne at tale 
om. 
Ønsker bestyrelsen at mødes med personalet – hvad kunne et godt emne være? 
 
0-6 års 7 november 30 min 
Lærermøde de sidste 30 min hvor pædagoger også deltager, Jette og Susanne finder dato 
 

 

11. Trivselsmåling 2022 (20 min) 
Jette giver et oplæg og viser elevernes svar på trivslen i foråret 22. 
 
Vi tager resultatet op med fokus på fremtidig udvikling 
 

 

12. Kommende møde mandag den 12. september:  

 Princip for bevægelse – orientering og drøftelse  
                     På Børne- og Undervisningsudvalgsmøde den 02.06.2021 blev det besluttet: 

 at udvalget opfordrer til, at skolerne sætter yderligere fokus på 
Folkeskolelovens krav om bevægelse i folkeskolen 

 at skolernes bestyrelse udarbejder principper for skolens arbejde med 
bevægelse med inddragelse af elever. 

 Køleskabe i skolen. 

 Cykelstier 

 Trivselsmåling, punktet tages op, når data på kommuneniveau og landsniveau 22 er 
tilgængelig 

 Drøftelse af overgang 
 
 

 

 


